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Goedemorgen,

Ik ben Piet Manning, voorzitter van de schaatsvereniging STV Eemsmond,
en ik spreek namens alle in Kardinge schaatsende verenigingen.
We  realiseren ons dat de discussie rond de ijsbaan nog in de 
onderzoeksfase zit, maar we willen toch nu al uiting geven aan onze 
gevoelens van verontrusting.

In de toelichting bij het voorstel van het college is er sprake van dat een 
variant van Kardinge zonder ijsbaan tot de mogelijkheden behoort.

Als dát de uitkomst van de discussie is, betekent dat het einde van de 
schaatsverenigingen en van de schaatssport in de provincie Groningen 
en in de nabijgelegen Drentse gemeenten. Jaarlijks maken zo’n 120.000 
schaatsers gebruik van de baan. Een alternatief in de wijde omgeving is 
er niet en de verenigingen zullen daarom ten dode zijn opgeschreven. Of 
ziet u de ouders met de kinderen wekelijks meerdere keren naar 
Heerenveen of Leeuwarden reizen? Sluiting van de baan in Assen heeft in
het verleden bewezen dat grote groepen schaatsers simpelweg stoppen. 
Juist nu het sportbeleid van Groningen als speerpunt heeft om het meer 
bewegen door jongeren, volwassenen en ouderen te bevorderen, zou het
sluiten van een mooie sportaccommodatie daarmee in flagrante 
tegenspraak zijn.
Daarom doen wij een dringende oproep aan u om alle mogelijkheden te 
benutten die er lokaal, provinciaal en landelijk zijn om de ijsbaan in stand
te houden.

De in Kardinge schaatsende verenigingen hebben onlangs besloten de 
handen ineen te slaan en gezamenlijk op te trekken. Wij willen dan ook 
graag gesprekspartner zijn voor de gemeente Groningen in het traject 
dat de komende tijd wordt gevolgd. Wij denken met onze kennis en 
ervaring van toegevoegde waarde in de discussie te kunnen zijn.

We zijn ons ervan bewust dat het instandhouden van een ijsbaan een 
financiële opgave is en ook qua beheersing van de energie een 
uitdaging. Van de cofinanciering door andere gemeenten stellen we ons 
echter niet te veel voor. Tot wie wendt u zich, immers ook schaatsers uit 
Drenthe en Friesland maken gebruik van de baan en zijn lid van onze 
verenigingen. Bij mijn weten ontvangt de gemeente Groningen als 
centrumgemeente extra geld uit het gemeentefonds voor het in stand 
houden van regionale voorzieningen. 
Het College noemt zelf al de PEGAS-gelden. Is er ook gedacht aan de 
NPG-gelden? In onze ogen moet een slimme financiering tot de 
mogelijkheden behoren.



Ook het energie-neutraal maken moet mogelijk zijn. Er is veel kennis 
aanwezig in de provincie Groningen, die zich zo graag afficheert als de 
energieprovincie bij uitstek. Ook wetenschapsinstituten als de RUG en de
Hanzeschool hebben veel kennis in huis. Mogelijkheden te over, in 
Amsterdam en Alkmaar liggen al energie-neutrale banen, Enschede is in 
voorbereiding. Leg uw oor eens daar te luister.

Samenvattend: sluiting van Kardinge betekent het einde van onze 
verenigingen, leidt tot een verarming van het sportaanbod en zal leiden 
tot bewegingsarmoede.

Tot slot: uw eigen stadgroninger schaatsvereniging YVG bestaat al 161 
jaar. Zij stond als een van de oprichters aan de wieg van de KNSB. Ook 
die meer dan 900 leden tellende vereniging zal  onherroepelijk 
verdwijnen als er geen ijsbaan meer is!

Dank voor uw aandacht.

De verenigingen:
IJsvereniging Groningen (IJVG)
Groninger Studenten Schaats Vereniging Tjas
Schaatstrainingsvereniging Eemsmond
Schaatsvereniging Scharlakenhof Haren
Schaatsvereniging De Stayer Groningen
Schaatsvereniging De Hunen Zuid-Oost Drenthe
Hardrijdersvereniging Oost-Groningen
Schaatsvereniging De Scheuvelloper Assen
Schaatsvereniging NoordOost Drenthe Assen
Schaats- en Trimclub Roden
Kunstrijclub Groningen
Schaatsclub Bedum

en alle natuurijsverenigingen.


